
RM.0052-6/05 
Protokół Nr XXXIII/05 

z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 08 lipca 2005 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 19 radnych. 
 
Radny nieobecny, usprawiedliwiony - Kazimierz Szewczyk. 
Radna nieobecna, nieusprawiedliwiona - Anna Zwara. 

 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak   Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk  Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski   Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Jan Klapczyński   Kierownik Wydziału FB UM.  
5. Barbara Piłat    Kierownik Wydziału RGG UM. 
6. Zbigniew Szalski   Z-ca Kierownika Wydziału IPR UM. 
7. Andrzej Nowak   Dyrektor SP ZOZ w Koronowie 
8. Ryszard Chrzanowski  Dyrektor ZGKiM w Koronowie 
9. Kazimierz Kolander   Radca Prawny UM. 
 
Zaproponowany porządek obrad XXXIII sesji, przesłany radnym wraz 
z materiałami na sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XXXIII sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXIII sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady. 
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6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

7. Składanie interpelacji.  
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad XXXIII sesji. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
Powitał wszystkich radnych gminy, przybyłych gości, sołtysów, 
przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza 
Koronowa, pracowników Urzędu Miejskiego w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 19 radnych. Radny Stanisław Gliszczyński przybył w 
trakcie 3 punktu porządku obrad sesji.  
Listę obecności radnych dołączono do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXIII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, – Proponuję wprowadzić do 
porządku obrad dzisiejszej sesji: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji w 
latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo-Widowiskowa w 
Koronowie”.  

W głosowaniu wniosek przeszedł jednogłośnie 18 glosami „za”. 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletnim 
planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 rok. 
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Wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącej zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Koronowie Nr XXXII/381/05 z dnia 15 czerwca 2005 
roku w sprawie zamiany gruntów na terenie gminy Koronowo. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, - Chciałbym poinformować, że 
w obowiązującym terminie wpłynął wniosek Burmistrza Koronowa, 
dotyczący wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku obrad 
dzisiejszej sesji – Przedstawienie Uchwały Nr 28/D/2005 Składu 
Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 
27 czerwca 2005 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w budżecie Gminy Koronowo na rok 2005 oraz 
o prawidłowości załączonej do budżetu prognozy długu. 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, – Proponuję te wszystkie 
dodatkowe punkty wprowadzić do porządku obrad sesji tak jak kolejno 
głosowaliśmy numerując: 9a, 9b, 9c, 9d i ten ostatni wniosek Burmistrza 
jako 9e.  
 
Na salę obrad przybył radny Stanisław Gliszczyński. Odtąd w 
sesji uczestniczy 19 radnych. 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianach cały porządek 
obrad XXXIII sesji Rady. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia 
do protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 
  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
Radni 16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących” i braku głosów 
„przeciw” przyjęli bez zmian i poprawek protokół z obrad XXXII sesji 
Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Koronowie oraz z 
działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami Rady 
przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
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Radni do sprawozdań przedstawionych przez Burmistrza Koronowa nie 
wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Sprawozdania dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 

 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Poraziński  
 
Wniosek 
 
Jeden z mieszkańców prosił, abym interweniował. Osiedle Samociążek ul. 
Orzechowa, Jabłoniowa i Czereśniowa. W ubiegłym roku został 
nawieziony na te ulice gruz ceglany. W tej chwili nawierzchnie tych ulic, 
że można tak powiedzieć „są bardzo ostre”. Może należałoby nawieźć je 
żwirem, żeby to uporządkować. Samochody niszczą sobie koła.   
Druga sprawa to pobocze z Koronowa do Samociążka, które jest źle 
wykoszone. Mam prośbę, żeby to poprawić.  
 
Radny Jan Najdowski 
 
Zapytanie 
 
Prawdopodobnie do czerwca tego roku miała być wykonana przebudowa 
krzyżówki drogi nr 25 z ul. Nakielską w Koronowie i ten asfalt w 
Mąkowarsku. Czy coś wiadomo Panu Burmistrzowi na ten temat? 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg 
do kategorii dróg gminnych. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, – Otwieram dyskusję. 
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Radny Maciej Makowski, – Na jakim etapie jest rozpatrywany wniosek o 
dofinansowanie wyłożenia tej drogi polbrukiem? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak, - W tej chwili wniosek jest złożony do 
Zarządu Województwa. W zasadzie złożony on był już ponad trzy 
miesiące temu. W tej chwili na etapie pewnych weryfikacji okazało się, 
że prawdopodobnie, (chociaż nie było tego w wykazie załączników) 
potrzebne jest to potwierdzenie, które wynika z dzisiejszej uchwały. 
Należy oczekiwać, że ostateczna decyzja w tej kwestii powinna być 
podjęta przez Zarząd Województwa w miesiącu wrześniu. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/390/05 w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych podjęta została jednogłośnie 19 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo-
Widowiskowa w Koronowie”. 
  
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/391/05 w sprawie przyjęcia do realizacji w 
latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo-Widowiskowa w 
Koronowie” podjęta została 18 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”.  
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 
2003 – 2007. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/392/05 w sprawie zmian w wieloletnim 
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planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 
podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 9c. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, - Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
 
Radny Tomasz Poraziński, - Czy ta uchwała ma wpływ tylko na budowę 
Hali Sportowo-Widowiskowej w Koronowie czy również na inwestycje, 
które w tej chwili odbywają się np. w Szkole Podstawowej Nr 2? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak, – ta uchwała dotyczy tylko Hali 
Sportowo-Widowiskowej w Koronowie. 
 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/393/05 zmieniająca Uchwałę Nr 
XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok podjęta została 
jednogłośnie 19 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
  
Ad. 9d. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącej zmiany 
uchwały Rady Miejskiej w Koronowie Nr XXXII/381/05 z dnia 
15 czerwca 2005 roku w sprawie zamiany gruntów na terenie 
gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/394/05 dotycząca zmiany uchwały Rady 
Miejskiej w Koronowie Nr XXXII/381/05 z dnia 15 czerwca 
2005 roku w sprawie zamiany gruntów na terenie gminy 
Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”, przy 
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braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
  
Ad. 9e. Przedstawienie Uchwały Nr 28/D/2005 Składu 
Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy z dnia 27 czerwca 2005 roku w sprawie opinii o 
możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w budżecie 
Gminy Koronowo na rok 2005 oraz o prawidłowości załączonej 
do budżetu prognozy długu. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak odczytał Uchwałę Nr 28/D/2005 
Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy z dnia 27 czerwca 2005 roku w sprawie opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu przedstawionego w budżecie Gminy Koronowo na 
rok 2005 oraz o prawidłowości załączonej do budżetu prognozy długu. 
 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Jeśli chodzi o Osiedle Samociążek, a dokładnie o ul. Orzechową, 

Jabłoniową i Czereśniową podjedziemy tam wspólnie z Panem 
Dyrektorem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Koronowie i zobaczymy faktycznie jak tam wygląda. Droga ta 
wcześniej była już uszczelniana żwirem, czy piaskiem. Być może 
wypłukała się w jakiś sposób albo gdzieś rozeszła. Jeśli będzie taka 
potrzeba postaramy się to uszczelnić, żeby tę ostrość zlikwidować, 
aby koła samochodów się nie niszczyły. 

  
2. Jeśli chodzi o drogę Koronowo – Samociążek jest to droga 

powiatowa. Zwrócimy uwagę na wykaszanie poboczy.  W imieniu 
Starostwa my utrzymanie liniowe realizujemy, ale każdorazowo 
wykonanie tego typu prac muszą być uzgadniane z 
przedstawicielem Starostwa. Nie pierwsza jest to informacja, że 
wykaszanie tych poboczy jest wykonywane w nienależyty sposób. 
Prawdopodobnie trzeba będzie zmienić wykonawcę tego 
wykaszania, być może sprzęt jest nie najlepszej jakości. 
Przyjmujemy uwagę i postaramy się podjąć interwencję.  

 
3. W sprawie przebudowy krzyżówki na drodze nr 25 tam w dalszym 

ciągu odbywają się prace dokumentacyjne. Ta dokumentacja jest 
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na etapie uzgadniania, nie są to proste i łatwe sprawy. Ze swojej 
strony zadeklarowaliśmy pomoc w ewentualnym zabezpieczeniu 
gruntów zwłaszcza pod budowę chodnika. Chcielibyśmy, żeby w 
tym roku w stu procentach wykonać całą dokumentację. Tam jest 
problem ze światłowodami, z uzgodnieniami telekomunikacyjnymi. 
Nie ma tam jednak żadnych złośliwości. Wiem, że Generalna 
Dyrekcja Dróg i Autostrad pracuje nad tym skrzyżowaniem.  

 
4. Jeśli chodzi o kwestię Mąkowarska to na ukończeniu jest 

opracowanie dokumentacji dotyczącej odwodnienia, bo jest to 
nasze zadanie. Z tego, co wiem tak jak było planowane realizacja 
tego zadania w roku bieżącym będzie wykonana. W miesiącu lipcu 
prace związane z opracowaniem dokumentacji odwodnieniowej 
będą zrealizowane. Natomiast wykonanie zadania leży w gestii 
Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad łącznie z chodnikami od 
cmentarza do kościoła. 

 
Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju UM w 
Koronowie Zbigniew Szalski, – W miesiącu sierpniu planowane jest 
wejście Generalnej Dyrekcji z pracami wykonawczymi tego zadania.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, – Czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi na wnioski i zapytania? 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Ad. 11. Zamknięcie obrad XXXIII sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 8:00 do godziny 9:00. 
 
 
Koronowo, dnia 27 lipca 2005 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek. 
 
 

 


